
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 9 / 2023 07. 08. 2023 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Jan Bednář, Mgr. Aleš Morbitzer, Jaroslav Kováčik, Ing. arch. Milan Obenaus, Klára
Langerová, Františka Prášilová, Ing. Jan Ambrož, Ing. Oto Kaděrka

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu jednání
1. kontrola úkolů z minulého období
2. Informace předsedy o událostech od posledního jednání komise
3. Diskuse

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Úprava kontejnerového stání "za čekárnou MHD". - Předáno
Celoplošná deratizace v Radíkově - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 4/2023 ze dne 06. 03. 2023: Osvětlení zvonice u obchodu - Předáno
Osvětlení zvonice bude urgováno. Je bez odpovědi z TSMO a.s.
Zápis č. 5/2023 ze dne 03. 04. 2023: Oprava komunikací z financí přidělených odborem dopravy a z estetizace -
Před uzavřením
Zápis č. 5/2023 ze dne 03. 04. 2023: Umístění dopravní značky "Zákaz vjezdu všech vozidel" s dodatkovou
tabulkou "Mimo dopravní obsluhy" - Předáno
Schválená oprava lavičky u přehrady není dosud zrealizována.
Na ulici Na Suchých loukách nebyla dodána již odsouhlasena a schválená dodávka štěrku pro "samoopravu"
komunikace.

5 Projednávané záležitosti

5.1 Koše a sáčky na psí exkrementy
Na základě podnětu občanky Radíkova byla problematika řešena s úředníkem Radkem Homolou. Kromě již
existujícího koše se sáčky na ulici Malinovského budou umístěny tři "rollery" (se sáčky na exkrementy) u
přehrady, u obchodu a u zastávky MHD. Požadavek na realizaci byl předán z města na TSMO panu Čejkovi. Po
čase vyhodnotíme jak sáčky dlouho vydrží. Zkušenost z dřívějška je, že bývají obratem zcizeny.

5.2 Deratizace v Radíkově
Na základě oznámení občanky Radíkova o výskytu potkanů byla problematika deratizace řešena s úřednicí
Libuší Viktorovou. Byla objednaná deratizace. Firma bude informovat o termínu provedení předem.
 



5.3 Rekonstrukce HZ víceúřelové budovy Náprstkova 1
Dne 27.7.2023 proběhl první výrobní výbor za účasti Ing. Kocourka a zástupců projektové kanceláře. Dne 6.8.
proběhlo zaměření budovy geodetem Ing. Marcelem Vojtou.

5.4 Zpravodaj č. 3
Zahájení přípravy pro vydání Zpravodaje za červenec, srpen a září.
Uzávěrka Zpravodaje č. 3 bude v neděli 17. září s tím, aby tisk proběhl v posledním týdnu září. Všechny
materiály se budou soutředěny u Jana Ambrože, který připraví Zpravodaj a odešle do tisku.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Přemístění zastávky MHD na Sv. Kopečku

Mnoho let občané čekají na přemístění zastávky MHD, s názvem Bazilika, (ve směru do Olomouce), která je
přímo ve vozovce, na původní místo proti restauraci U Macků. Ve vizualizaci plánované zahrady u hospicu není
zastávka zakomponovaná. Tím je  přemístění zastávky ohroženo. Současné umístění zastávky vytváří
nebezpečné situace při objíždění stojících autobusů. Žádáme o aktualizaci, nedávno zrušeného, projektu
přemístění zastávky (do místa zbourané čekárny v zatáčce, případně na parkoviště) a realizaci přemístění do
zálivu mimo vozovku!

2 Plevel na chodnících a u krajnic

Prosíme o informaci kdy bude odstraněn plevel z chodníků a krajnic všech komunikací v Radíkově.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2023

Datum schválení zápisu: 10. 08. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Jan Bednář

Zapsal/a:
Ing. Jan Bednář

Ověřil/a:
Mgr. Aleš Morbitzer


